



機密 CONFIDENTIAL

申請獸醫通行許可在非工作時間內進入馬房
OUT OF HOURS VETERINARY ACCESS FORM

日期 Date: _____

馬匹名稱
Horse Name: _____

馬匹編號
Horse No: _____

會員姓名
Member's Name: _____

會員號碼
Membership No: _____

另一位會員姓名
2nd Member's
Name: _____

會員號碼
Membership No: _____

基於獸醫決定，上述馬匹於正常工作時間以外需要額外照顧。因此，上述會員獲准在以下的時段進入雙魚河馬術中心的範圍。

Due to veterinary reasons, the mentioned horse requires additional care outside the normal operational opening hours. Therefore the above Member(s) is/are entitled to enter the premises of the Beas River Equestrian Centre outside the applying opening hours for the period of time stated below.

獲准於任何時間進
入馬房範圍從
all hour access to
BREC from: _____

至
to: _____

獸醫名稱
Veterinary
Surgeon: _____

簽署
Signature: _____

第一次延期至
1st extension
until: _____

簽署
Signature _____

第二次延期至
2nd extension
until: _____

簽署
Signature _____



雙魚河馬術中心馬術高級經理或其代表可以書面確認將授予所有時段的探訪權限。但會員必須在這些非工作時間到訪時登記其出入馬房範圍的時間。

All hour access will be granted with written confirmation of the Senior Manager, Equestrian (BREC) or his / her delegate. The Member(s) must sign in and out with Security during these out of hour periods attendance(s).

雙魚河馬術中心
馬術高級經理授權

**Authorized by
Senior Manager, Equestrian
(BREC)**

日期
Date

在向本會提供本表格內的個人資料之前，請先細閱有關個人資料(私隱)條例的通告，當中已述明限制本會使用有關資料的規定。該通告可見於交表櫃台和/或 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp

Prior to providing the personal data sought on this form, please read our Notice relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance which restricts our use of this data. The Notice can be found at the submission counter and / or on http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp